
Saksliste styremøte 3 – 24 Hakadal sledehundklubb
Når: 15.08.2024
Hvor:  Frogner og Teams
Start: 19:35

Tilstede: Robert, Anne Barbro, Jan Erik, Håvard, Denise – Morten & Irene på Teams

Referent: Morten 

1 Godkjenne forrige styremøte referat
◦ Godkjent

2 Post/korrespondanse
◦ Mangler faktura for vaksineringen

3 Økonomi
◦ 455.000 på konto
◦ regnskap ajourført etter seminaret

4 Aktivitetsplan med ansvar for oppfølging
◦ Øke aktivitet på hjemmesider. BRA!
◦ Irene velger seg flere klubbkvelder., her er en oversikt:

▪ Monica fra NHF holder foredrag om trekking med hund, rett etter sommerferien 5. 
sept.

▪ Cathrin Sandnes – skal ha to runder canicross karusell, Cathrin Sandnes
▪ Klubbkveld, slutten av september - Reinertsen + erfaren kjører. Er i rrute. 25 sept. På

klubbhus, skyteanlegget.
▪ Høstdugnad settes senere, september. Håvard kommer med dato innen 14 dager.
▪ Barmarksmoro 19 oktober. Legge ut på nett.
▪ Klubbkveld, november - «ferdsel på is»  - holde på Teams. (NVE).
▪ Sjekkpunkstrening desember, Dag/Eskil – er i rute. På Langenmyra, avhengig av 

snø/is. Uformelt løp, idealtid.
▪ Julebord nov/des Gry med i komite. Få Karsten Blom til å fortelle.

◦ Utarbeide ny struktur hjemmeside

5 Seminar
◦ Denise er SoMe ansvarlig – veldig bra arbeid!
◦ treg påmelding ennå, ikke uvanlig
◦ lørdag, avslutter 14:30, slik at det letter kan ordnes til middag
◦ middagen tidligere
◦ starter tidligere også på søndag
◦ kortere pauser i år, etter tilbakemeldinger
◦ alle funksjoner på kjøkkenet ivaretatt
◦ klubben har stand i år, materiale er bestilt. Morten tar med projektor, Irene lager PP-

presentasjon.
◦ Gi Gry tilgang til DB mappe (Bilder) – gry.sordahl@hotmail.com
◦ vaffeljern – Morten tar med
◦ 7 utstillere sagt ja foreløpig

6 Løyper



◦ Jan Erik informerer om hvordan løypenettet kan deles opp i A, B og C type løyper.  A er 
prioriterte hovedløyper.

◦ Det ordnes med parkeringsplasser for A-løyper – begge sider på flystripa og ved 
Grautbrudalen

◦ Foregår spregning i løypenettet
◦ Planlegger dugnad med gravemaskin, hvis vi får tillatelse

7 Annet
◦ App for mikro-sparing - Jan-Erik & Denise undersøker

8 Neste styremøte
Ikke fastsatt

Ferdig kl 21:12


